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moj o "'luzuwleckie PROTOKOL Nr 15
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,

Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
ktore odbylo si~ w dniu 19 pazdziernika 2011 roku

o godzinie 1600 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.
5. Realizacja Planu Gospodarki Odpadami na lata 2010-2011, z uwzglednieniem zbi6rki

odpad6w niebezpiecznych.
6. Sprawy rozne.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Radna Maria Przybysz-Piwko zlozyla wniosek 0 wprowadzenie zmian do porzadku obrad dot
wprowadzenia Pkt 6 porzadku obrad wydanie opinii w sprawie dw6ch projekt6w uchwaly.
Pierwszy: w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011-2015 wraz z zalacznikami. Drugi: w
sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonkow Zespolu Interdyscyplinamego oraz
szczegolowych warunkachjego funkcjonowania wraz z zalacznikami.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do Burmistrza z pytaniem czy niniejsze uchwaly rnusza
bye poddane konsultacjom spolecznym,

Burmistrz przypomnial, ze zostala podjeta wczesniej uchwala Rady Miasta Marki, kt6ra
okreslila tryb konsu1tacji spolecznych; te dwie uchwaly naleza do tego typu uchwal, kt6re
musza zostac poddane konsultacjom spolecznyrn polegajacym na umieszczeniu ich tresci na
stronie intemetowej i czekania na uwagi.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku .

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 8 radnych; w chwili glosowania bylo 8 os6b).

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zlozyl wniosek 0 wprowadzenie zmian porzadku
obrad, dodac Pkt 7 Wydanie opinii w sprawie skargi Pani Jadwigi Kordalewskiej

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia wniosku.



Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 8 radnych; w chwili glosowania bylo 8 os6b).

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec odczytal poprawiony porzadek obrad.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.
5. Realizacja Planu Gospodarki Odpadami na lata 2010-2011 , z uwzglednieniem zbi6rki

odpad6w niebezpiecznych.
6. Wydanie opinii w sprawie dw6ch projekt6w uchwaly w sprawie przyjecia Programu

Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta
Marki na lata 2011-2015 oraz w sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonk6w
Zespolu Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunkach jego funkcjonowania.

7. wydanie opinii w sprawie skargi Pani Jadwigi Kordalewskiej.
8. Sprawy rozne,
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Spotkanie z Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec udzielil glosu Panu Naczelnikowi Hubertowi
Komorowskiemu.

Naczelnik Hubert Komorowski poinforrnowal, iz obowiazki Naczelnika Wydzialu pelni od
rniesiaca; poruszyl problem renowacji row6w; poinformowal, ze wydzial pracuje nad
wdrozeniem nowej ustawy 0 odpadach co jest gl6wnym zadaniem wydzialu na przyszly rok;
nowa ustawa wprowadza nowa strategie polegajace na tym ze to nie wlasciciel dzialki jest
odpowiedzialny za wyw6z nieczystosci tylko gmina; poinformowal, ze sa trzy formy
nakladania oplat za wyw6z nieczystosci mieszkancow; oplaty moga bye naliczane od osoby
zameldowanej co jednak jest trudne poniewaz nie da sie tego do konca kontrolowac; system
ten zostal wprowadzony przez cztery gminy; kolejna forma jest zalozenie licznika za wode
polega ona na pobieraniu oplaty za odbieranie odpad6w biorac pod uwage zuzycie wody; taka
forma jednak nie jest rnozliwa biorac pod uwage Marki poniewaz mieszkancy posiadaja
wlasne studnie; ostatnia forma jest oplata od powierzchni nieruchornosci; selektywna zbi6rka
odpad6w kosztuje miasto 14 tys. miesiecznie,

Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie z pytaniem do Pana Naczelnika czy zamierza
wprowadzic jakies zmiany w dzialaniu wydzialu.

Pan Hubert Komorowski poinformowal, ze staraja sie skupic na nowej koncepcji,
przygotowuja nowa strategic dzialania.



Pkt. 5. Realizacja Planu Gospodarki Odpadami na lata 2010-2011, z uwzgl~dnieniem

zbiorki odpadow niebezpiecznych.

Pan Naczelnik Hubert Komorowski omowil realizacje Planu Gospodarki Odpadami na lata
2010 - 2011.
Nastepnie Pan Naczelnik poinformowal m.in. , ze dwa razy w roku organizowanajest zbi6rka
odpad6w wielkogabarytowych; chcemy zorganizowac zbiorke lisci i trwa; informacja 0 akcji
utylizacji azbestu.

Dyskusji nie podjeto,

Pkt 6. Wydanie opinii w sprawie dwoch projektow uchwaly w sprawie przyl~C13

Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy
w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011-2015 oraz w sprawie trybu powolywania
i odwolywania czlonkow Zespolu Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunkach
jego funkcjonowania.

Radna Maria Przybysz-Piwko zabrala glos w tej sprawie i powiedziala, ze po zapoznaniu sie
z trescia programu zmieniony zostal wstep opracowany na podstawie literatury; zjawiska
przemocy w rodzinie; zrezygnowalismy z przypis6w, sporo bylo zmian w zalozeniach
systemu.

Projekt uchwaly w sprawiejnzyjecia Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie
i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011-2015 Druk nr 78 stanowi
zalacznik nr 2.

Projekt uchwaly w sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonkow Zespolu
Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunkach jego funkcjonowania Druk nr 79
stanowi zalacznik nr 3.

Radna Maria Przybysz - Piwko przedstawila zaproponowane poprawki do projektu uchwaly
w sprawie zmian w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011-2015.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia poprawek nadajacyrn
nowe brzmienie dla zalacznika do uchwaly w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania
Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011-2015
Druk nr 78.

Glosowanie:
za przyjeciem zmian - 8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udziaI9 radnych; w chwili glosowania bylo 9 os6b).

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
po wprowadzonych poprawkach w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania Przemocy



w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011-2015 wraz
z zalacznikiern

Glosowanie:
za przyjeciern zmian - 9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; w chwili glosowania bylo 9 os6b).

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie za przyjecie poprawek w zalaczniku do
uchwaly w sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonkow Zespolu
Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunk6w jego funkcjonowania Druk nr 79.

Glosowanie:
za przyjeciem zmian - 9
przeciw- 0
wstrzyrnalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; w chwili glosowania bylo 9 os6b).

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie 0 wydania opinii do projektu ustawy
w sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonkow Zespolu Interdyscyplinamego oraz
szczegolowych warunk6w jego funkcjonowania.

Glosowanie:
za przyjeciem zmian - 9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 9 radnych; w chwili glosowania bylo 9 os6b).

Pkt. 7. Wydanie opinii w sprawie skargi Pani Jadwigi Koralewskiej

Skarga Pani Jadwigi Kordalewskiej stanowi zalacznik nr 4.

Przewodniczacy Komisji odczytal opinie Komisji Zdrowia w sprawie skargi Pani
Koralewskiej, pismo stanowi zalacznik nr 5.

Radna Agnieszka Luzynka nie zgodzila sie z wyjasnieniami Zastepcy Burmistrza Krzysztofa
Wnuka zawartymi w stanowisku Komisji Zdrowia, poniewaz zdaniem radnej Agnieszki
Luzynskiej powolywanie sie na Wojew6dzki Sad Administracyjny w Bydgoszczy rna sie ni
jak do tego ze to wszystko dzieje sie w naszej gminie; w Polsce nie dziala zasada precedensu
to po pierwsze; Wojew6dzki Sad Administracyjny nie jest najwyzszym organem czyli mozna
sie od niego odwolac; tamta decyzja dotyczyla likwidacji golebi na terenie gminy kt6ra byla
grnina wiejska,

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia opinii Komisji Zdrowia w
sprawie skargi Pani Jadwigi Kordalweskiej przygotowanej na wniosek Komisji Rewizyjnej.



Glosowanie:
za przyjeciem zmian - 5
przeciw-1
wstrzyrnalo sie - 2
(w glosowaniu bralo udzial S radnych; w chwili glosowania bylo 90s6b).

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy komisji poinformowal, ze niniejsza opinia przekazana zostanie do komisji
Rewizyjnej.

Pkt 8 Sprawy rozne.

Radny Orych poruszyl problem zwiazany z ewentualnym zasypaniem zbiomika wodnego
potocznie zwanego "Wenecjq" i zadal pytanie czy nie powinnismy przeprowadzic analizy co
do zasypanie tego zbiomika, czy nie wplynie to negatywnie na ten obszar jesli chodzi 0 wody
gruntowe, ewentualne zalewanie mieszkancow?

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze nie zlecono ekspertyzy w sprawie .Wenecji"
poniewaz byloby to bardzo kosztowne w przeszlosci zdarzalo sie zlecac takie ekspertyzy.

Radny Marek Szczepanowski poruszyl problem barierek, kt6re montowane S'l:. wzdluz AI.
Pilsudskiego w Markach przez Generalna Dyrekcje Dr6g Krajowych i Autostrad.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz montaz barierek realizowany jest bez wiedzy
wladz miasta.; jest to realizowane ze wzgledow bezpieczenstwa i w obawie przed
niszczeniem chodnik6w.

Pkt. 9. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1630 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Protokolowala;
Anna Broma
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